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Rada Miasta Poręba 
RM.0002.45.2022 

Protokół nr XLV/22 

XLV Sesja w dniu 19 grudnia 2022 r. 
Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2022 r. o godz. 09:10, a zakończono o godz. 13:24 tego 
samego dnia. 
Miejsce: Obrady XLV sesji Rady Miasta odbyły się w trybie zdalnym. 

Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej 

Protokolantka: Anna Winczakiewicz 

Numery podjętych uchwał: XLV/476/22– XLV/492/22 

Załączniki do protokołu: 

1. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym; 

2. Imienne wykazy głosowania radnych; 

3. Uchwały od nr XLV/476/22– XLV/492/22. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Ajchenlaub 
2. Mariusz Błaszczuk 
3. Grażyna Furmanek 
4. Barbara Gola 
5. Krzysztof Hamerlik 
6. Ewelina Janeczek 
7. Przemysław Kiliański 
8. Elżbieta Kołodziej 
9. Mariusz Kołton 
10. Marcin Kucia 
11. Jolanta Łakomska 
12. Jarosław Machura 
13. Marek Miśta 
14. Krystyna Rok 
15. Tomasz Turek 

 

Lista obecności gości: 

 

1. Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra. 

2. Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran.  

3. Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha.  

4. Mecenas Michał Szachnitowski.  

5. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Porębie Karol Hadrych. 

6. Kierownik Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Kamil Kowalik. 

7. Kierownik Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Ewa Weber. 

8. Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w Porębie Małgorzata Dychus. 

9. Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie Agnieszka Andrzejewska. 
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10. Kierownik Świetlicy Środowiskowej w Porębie Edyta Lora-Bijak. 

11. Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Porębie Mariusz 

Grabarczyk. 

12. Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Renata Otręba. 

13. Dyrektor Przedszkola Nr 1 w Porębie Justyna Kłosowska. 

14. Kierownik SPZOZ Joanna Pelińska. 

15. Główna Księgowa Monika Sałacińska- Rok. 

16. Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Katarzyna Wilk. 

17. Kierownik Referatu Środków Pomocowych i Rozwoju Joanna Kowalska. 

18. Prezes SIM Zagłębie Piotr Czarnojańczyk. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej otworzyła XLV Sesję Rady Miasta 

Poręba w dniu 19 grudnia 2022 r. o godz. 910, powitała uczestniczących w sesji radnych, 

Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta Poręba, kierowników jednostek organizacyjnych, 

kierowników i pracowników urzędu miasta oraz mieszkańców. 

Przewodnicząca poinformowała, iż sesja Rady Miasta Poręba prowadzona jest w trybie 

zdalnym. Przewodnicząca powiedziała, iż z uwagi na utrudniony dostęp do uczestniczenia w 

sesji, mieszkańcy mogą zgłosić się do urzędu i zabrać głos. Poprosiła radnych o 

potwierdzenie obecności po odczytaniu nazwiska radnego oraz potwierdzenie obecności w 

formie elektronicznej. 

Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej stwierdziła, że na moment 

otwarcia sesji w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

 
Przewodnicząca Rady Miasta z uwagi na treść znowelizowanego art. 15 zzx ust. 2 ustawy z 
dnia 2 marca 2020 roku o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 
nimi sytuacji kryzysowych wniosła o wyrażenie przez Radę Miasta zgody na zdalny tryb 
obradowania w dniu 19 grudnia 2022 roku. Poprosiła Radcę Prawnego Michała 
Szachnitowskiego o zabranie głosu. 
Radca Prawny przedstawił zmiany w w/w ustawie. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:12:07). 

Pytania zadali: 

1. Radna Ewelina Janeczek - Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video 

(nagranie od 00:14:13) 

2. Radny Jarosław Machura - Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video 

(nagranie od 00:14:58) 

 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
zdalnego trybu obradowania Rady Miasta Poręba w dniu 19 grudnia 2022r. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Tomasz Turek 
PRZECIW (4) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Przemysław Kiliański, Marek Miśta 
 
 
Wraz z zawiadomieniem o zwołaniu XLV Sesji Rady Miasta na dzień 19 grudnia 2022 roku 

Radni otrzymali porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z XLIV sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 
niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
b) uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2023 rok. 
c) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2023-2031. 
d) planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba na I półrocze 2023 roku. 
e) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy. 
f) przyjęcia „Programu współpracy Miasta Poręba z organizacjami pozarządowymi i 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy 3 o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na 2023 rok” 
g) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia w 
postaci klubów samopomocy i w mieszkaniach chronionych. 
h) utworzenia Klubu „Senior+” w Porębie oraz określenia zakresu i przedmiotu jego działania. 
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 
 
 
Przewodnicząca Rady Miasta zgłosiła wniosek formalny o przeprowadzenie wszystkich 
głosowań w trybie imiennym. 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
przeprowadzenia wszystkich głosowań w trybie imiennym .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
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Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku 

obrad oraz poinformowała, aby radni zabierali głos poprzez system eSesja. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agnieszka Ajchenlaub, 

zgłosiła wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 3 projektów uchwał:  

1. Projekt uchwały w spawie pozostawienia bez rozpoznania skargi na 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej; 

2. Projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi z dnia 30 
października 2022 roku (RKP 3886) 

3. Projekt uchwały w sprawie przekazania skarg na Przewodniczącą Rady Miasta 
Poręba do rozpoznania Wojewodzie Śląskiemu według właściwości rzeczowej. 

 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że projekty uchwał oraz stanowiska komisji zostały 
radnym przesłane w dniu 15.12.2022r. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania 

skargi na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania 

skargi na z dnia 30 października 2022 roku (RKP 3886).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
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Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania skarg na 

Przewodniczącą Rady Miasta Poręba do rozpoznania Wojewodzie Śląskiemu według 

właściwości rzeczowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku 

obrad. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba, zgłosił wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 

6 projektów uchwał: 

1. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym 

dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy; 

2. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na okres do 3 lat,  kolejnych 
umów najmu z dotychczasowymi najemcami nieruchomości stanowiącymi własność 
Gminy Poręba; 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2022 rok; 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na 

lata 2022-2031; 

5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 

roku budżetowego 2022 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków; 

6. Projekt uchwały w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Miasta Poręba. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra powiedział, że zdalny tryb sesji jest podyktowany 

warunkami lokalowymi w budynku MOK. Na całym parterze oraz pierwszym piętrze trwają 

prace remontowo – budowlane, które uniemożliwiają przeprowadzanie sesji w trybie 

stacjonarnym. Podkreślił, że jest zwolennikiem stacjonarnych obrad.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z 

dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na 

okres do 3 lat, kolejnych umów najmu z dotychczasowymi najemcami nieruchomości 

stanowiącymi własność Gminy Poręba.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 

2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Poręba na lata 2022-2031.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2022 oraz ustalenia planu finansowego tych 

wydatków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady 

Miasta Poręba.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

 

Przewodnicząca poinformowała, że projekty dodanych uchwał będą zapisane w porządku 

obrad po zmianach w bloku uchwał pod nr 4.i., 4.j., 4.k., 4.l., 4.m., 4.n., 4.o., 4.p., 4.r. 
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Porządek obrad po zmianach: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z XLIV sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 
niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
b) uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2023 rok. 
c) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2023-2031. 
d) planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba na I półrocze 2023 roku. 
e) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy. 
f) przyjęcia „Programu współpracy Miasta Poręba z organizacjami pozarządowymi i 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na 2023 rok” 
g) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia w 
postaci klubów samopomocy i w mieszkaniach chronionych. 
h) utworzenia Klubu „Senior+” w Porębie oraz określenia zakresu i przedmiotu jego działania. 
i) pozostawienia bez rozpoznania skargi na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej; 
j) pozostawienia bez rozpoznania skargi na z dnia 30 października 2022 roku (RKP 3886); 
k)  przekazania skarg na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba do rozpoznania Wojewodzie 
Śląskiemu według właściwości rzeczowej; 
l) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy; 
m) wyrażenia zgody na zawarcie na okres do 3 lat,  kolejnych umów najmu z 
dotychczasowymi najemcami nieruchomości stanowiącymi własność Gminy Poręba; 
n) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2022 rok; 
o) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2022-2031; 
p) ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2022 oraz 
ustalenia planu finansowego tych wydatków. 
r) zdalnego trybu obradowania Rady Miasta Poręba 
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 

 

 

2. Zatwierdzenie protokołu z XLIV sesji Rady Miasta Poręba. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z XLIV Sesji Rady 

Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 28 listopada 2022 roku został przesłany radnym 

drogą elektroniczną, a także był wyłożony w Biurze Obsługi Rady Miasta.  

Przewodnicząca zapytała czy radni chcą zabrać głos w sprawie protokołu z XLIV Sesji Rady 
Miasta. 
Radna Ewelina Janeczek zgłosiła uwagi: 

- do sformułowania użytego w protokole odnośnie zabrania głosu przez Radnego Tomasza 

Turka. Napisano, że „wziął udział w dyskusji”, a powinno być „złożył wniosek formalny”; 

- zakwestionowała podstawę prawną, na którą powołała się Przewodnicząca Rady Miasta 

wyrażając zgodę na przerwę. 
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Uwzględniono zmianę w zapisie: zamiast „ zgłosił chęć zabrania głosu w dyskusji” zapisano 

„zgłosił chęć zabrania głosu”.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia protokołu z XLIV sesji Rady Miasta Poręba. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Przemysław 

Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Tomasz Turek 

PRZECIW (2) 

Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Krzysztof Hamerlik, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok 

 

 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca poinformowała, iż sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 

międzysesyjnym radni otrzymali w wersji elektronicznej oraz oddała głos Burmistrzowi Miasta 

Poręba.  

Burmistrz Miasta uzupełnił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym o kolejne 

tematy (Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik 

do protokołu.) 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:59:31). 

Burmistrz Miasta Poręba zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytanie zadała Radna Ewelina Janeczek: W jakiej wysokości będzie dofinansowanie do OZE? 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Będzie podobnie, jak w 
pierwszym etapie. 
Pytanie zadała Radna Ewelina Janeczek: Czy mieszkańcy, którzy już korzystali z 
dofinansowania będą mogli również teraz składać wnioski? 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Jeśli nie będzie przeciwwskazań, 
jesteśmy za tym, aby była taka możliwość. Zależy nam na jak największej ilości wniosków. 
Radna Ewelina Janeczek powiedziała, że chodziło jej o dokupienie instalacji. 
Burmistrz Miasta Poręba powiedział, że szczegóły będą przedstawione w późniejszym 
terminie. Na razie jest tworzona baza, aby wiedzieć, o jaką kwotę dofinansowania należy 
wystąpić. 
Pytanie zadała Radna Ewelina Janeczek: W jakim terminie i do kogo mają się zgłaszać 
mieszkańcy? 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Należy się zgłaszać do pokoju nr 
3, od pierwszego dnia po Świętach przed 30 dni. 
Pytanie zadała Radna Ewelina Janeczek: Do kogo należy teren na ul. Zakładowej i garaże? 
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Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Teren należy do Gminy. Będzie 
tam robiona droga z uwagi na zalewanie garaży i zatkane  kratki. Będzie to droga szutrowa, 
z odwodnieniem. Do kogo należą garaże trzeba zapytać Referat NiGK. 
Radna Ewelina Janeczek powiedziała, że Pani Skarbnik informowała, że właściciele garaży nie 
płacą podatków od gruntów. 
Głos zabrała Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha: Mieszkańcy płacą podatek, chyba że są 
to grunty rolne – klasa V. Do naszych zadań będzie należało przekwalifikowanie na działki 
budowlane. 
Radny Przemysław Kiliański poprosił o wyjaśnienie kwestii przeniesienia dzików z terenów 
miejskich. 
Gos zabrał Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Nie wiadomo, czy da się wpłynąć na 
przeniesienie dzików poza teren miasta. Celem zastosowania zanęty jest powstrzymanie 
dzików przed wchodzeniem na teren miasta. 
Radny Jarosław Machura odniósł się do drogi dojazdowej do garaży, zapytał, jak Miasto 
ustosunkuje się do zalewania ulicy Baśniowej? To tereny rolne, z których są odprowadzane 
podatki. 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: W przypadku terenu przy 
garażach cały teren objęty inwestycją należy do Gminy. Jeżeli chodzi o kwestię ulicy 
Baśniowej czy też Wiosennej pierwszym krokiem będzie ocena stanu prawnego terenu. 
Możliwości inwestycyjne bardzo mocno ogranicza wąski pas drogowy oraz bardzo wysokie 
koszty związane z koniecznością zamontowania przepompowni. Na ulicy Baśniowej wykonano 
łącznik pomiędzy istniejącymi już fragmentami odwodnienia czyli tej kanalizacji deszczowej. 
Nie ma przewidzianej inwestycji na tej ulicy, tylko chodnik. Będzie natomiast wykonany 
wzdłuż ulicy Niweckiej rów odwadniający oraz pogłębienie rowu z drugiej strony. 
 
 

 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

 

a) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jarosław 

Machura, Marek Miśta, Tomasz Turek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Krystyna Rok 

 

Uchwała została podjęta 12 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLV/476/22. (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

 

b) uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2023 rok 

 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż głosowany będzie projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2023 rok oraz poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta Poręba Tomasza Turka o odczytanie Uchwały Nr 4200/VI/177/2022 VI Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 28 listopada 2022 r. w 
sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Poręby projekcie uchwały budżetowej 
na 2023 rok wraz z uzasadnieniem oraz Uchwały Nr 4200/VI/178/2022 VI Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 28 listopada 2022 r. w 
sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu przyjętego w projekcie uchwały 
budżetowej na 2023 rok Miasta Poręba. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:49:39). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 

Hamerlik, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Tomasz Turek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 

Krystyna Rok 

 

Uchwała została podjęta 9 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLV/477/22. (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 
 
c) sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2023-2031 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż głosowany będzie projekt uchwały w Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2023-2031 oraz poprosiła Wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta Poręba Tomasza Turka o odczytanie Uchwały Nr 4200/VI/179/2022 VI Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 28 listopada 2022 r. w 
sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Poręba projekcie uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2023-2031 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:02:22). 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 
Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 
Radni nie zgłosili uwag. 
W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2023-
2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Marek Miśta, Tomasz Turek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 10 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 
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Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLV/478/22. (Uchwała stanowi załącznik do 
protokołu.) 
 
 
 
d) planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba na I półrocze 2023 roku 
 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 
Rady Miasta, został on przesłany wraz z załącznikami drogą elektroniczną dnia 15.11.2022r. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 
 
Głos zabrała Radna Ewelina Janeczek kierując pytanie do Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej: Na czym ma to polegać kontrola segregacji odpadów komunalnych w 
placówkach oświatowych i na jakiej podstawie będzie przeprowadzona? 
Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mariusz Błaszczuk. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:12:21). 
  
 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba na I półrocze 
2023 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Marek 
Miśta, Tomasz Turek 
PRZECIW (3) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Krystyna Rok 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jarosław Machura 
 
Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 
 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLV/479/22. (Uchwała stanowi załącznik do 
protokołu.) 
 

 

e) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych 

umów dzierżawy 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 
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W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami 
kolejnych umów dzierżawy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Tomasz Turek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 
 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLV/480/22. (Uchwała stanowi załącznik do 
protokołu.) 
 

 

f) przyjęcia „Programu współpracy Miasta Poręba z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok” 

 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Miasta Poręba z organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy 3 o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2023 rok”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
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Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 
 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLV/481/22. (Uchwała stanowi załącznik do 
protokołu.) 
 

 

g) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia w postaci klubów samopomocy i w mieszkaniach chronionych 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w ośrodkach wsparcia w postaci klubów samopomocy i w mieszkaniach chronionych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 
 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLV/482/22. (Uchwała stanowi załącznik do 
protokołu.) 
 

 

 

h) utworzenia Klubu „Senior+” w Porębie oraz określenia zakresu i przedmiotu 

jego działania 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie utworzenia Klubu „Senior+” w Porębie oraz określenia zakresu i 
przedmiotu jego działania.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 
 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLV/483/22. (Uchwała stanowi załącznik do 
protokołu.) 
 

 

i) pozostawienia bez rozpoznania skargi na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 15.12.2022r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:24:36) 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Głos zabrała Radna Jolanta Łakomska: powiedziała, że nie dziwi jej rozstrzygnięcie 

nadzorcze, o ile nie można oceniać pracy Przewodniczącego Komisji, o tyle w tym przypadku 

chodzi o pracę całej Komisji.  

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:26:26). 

Głos zabrał Radca Prawny Michał Szachnitowski: W konkretnej skardze odnosimy się wprost 

do Radnego, w uzasadnieniu skopiowano wprost stanowisko Nadzoru Prawnego komentujące 

przepisy 229 Kodeksu Postępowania Administracyjnego. W przypadku złej oceny pracy 

członka Komisji Radni mają inne narzędzie. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:28:24). 

 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi na Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0  

 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 



Strona 17 z 26 

 

Agnieszka Ajchenlaub, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof Hamerlik, Przemysław 
Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Tomasz Turek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Krystyna Rok 
BRAK GŁOSU (1) 
Mariusz Błaszczuk 
 
Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 
 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLV/484/22. (Uchwała stanowi załącznik do 
protokołu.) 
 

 

j) pozostawienia bez rozpoznania skargi na z dnia 30 października 2022 roku 

(RKP 3886) 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 15.12.2022r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:35:05). 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi na z dnia 30 października 

2022 roku (RKP 3886).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 
 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLV/485/22. (Uchwała stanowi załącznik do 
protokołu.) 
 

 

k) przekazania skarg na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba do rozpoznania 

Wojewodzie Śląskiemu według właściwości rzeczowej 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 15.12.2022r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:37:48). 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie przekazania skarg na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba do 
rozpoznania Wojewodzie Śląskiemu według właściwości rzeczowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 
 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLV/486/22. (Uchwała stanowi załącznik do 
protokołu.) 
 
 
l) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych 

umów dzierżawy 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta, został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 15.12.2022r. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami 
kolejnych umów dzierżawy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0, BRAK GŁOSU: 
0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 



Strona 19 z 26 

 

Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 
 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLV/487/22. (Uchwała stanowi załącznik do 
protokołu.) 
 

Przewodnicząca Rady Miasta zarządziła 5 minutową przerwę. 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Miasta sprawdziła obecność.  

Obecnych było 15 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

 

m) wyrażenia zgody na zawarcie na okres do 3 lat, kolejnych umów najmu z 

dotychczasowymi najemcami nieruchomości stanowiącymi własność Gminy 

Poręba 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta, został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 15.12.2022r. 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Nieruchomości  i Gospodarki Komunalnej Kamil 

Kowalik. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:55:00). 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na okres do 3 lat, kolejnych umów 
najmu z dotychczasowymi najemcami nieruchomości stanowiącymi własność Gminy Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 
 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLV/488/22. (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

 

n) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2022 rok 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez Skarbnika 

Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym drogą 

elektroniczną dnia 15.12.2022r. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

 

Pytanie zadała Radna Jolanta Łakomska: Dlaczego Gmina kupuje i zaopatruje w pojemniki 

Spółdzielnię Mieszkaniową? 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik miasta Poręba: Rozmawiałam z Panią Renatą Otrębą, która 
potwierdziła, że to Gmina zapewnia pojemniki. 
Głos zabrała Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Renata Otręba: Obowiązek zakupu 
pojemników leży po stronie Gminy, niezależnie od tego czy jest to nieruchomość w 
zabudowie wielorodzinnej czy jednorodzinnej. Jest to jest zapis w uchwale w sprawie 
szczegółowego zakresu świadczenia usługi w zamian za uiszczona przez właściciela 
nieruchomości opłatę za odpady komunalne. To jest uchwała nr 23/242/20 Rady Miasta 
Poręba z 28 grudnia 2020 roku.  
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:58:47).  

Głos zabrała Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran: Każdy z mieszkańców ponosi 

jednakową opłatę za odbiór i zagospodarowanie odpadami komunalnymi. Dlatego też 

zarządcy w tej sytuacji, kiedy Gmina zaopatruje we wszystkie pojemniki zarówno osoby 

fizyczne mieszkające w jednorodzinnych czy wielorodzinnych budynkach, to zarządcy nie 

mogą przerzucać ciężaru zakupu pojemników na mieszkańca. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 03:08:22). 

Radna Jolanta Łakomska zapytała, czy Spółdzielnia Mieszkaniowa bądź zarządcy pozostałych 

wspólnot płacą jakiekolwiek dzierżawy za pojemniki zakupione przez Urząd Miasta? 

Odpowiedzi udzieliła Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Renata Otręba: To jest 
pojemnik, który jest dostarczany w ramach opłaty, jaką każdy mieszkaniec ponosi za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi niezależnie, czy to jest nieruchomość jednorodzinna 

czy wielorodzinna. Nie ma za to żadnych dodatkowych opłat dla mieszkańców, ani dla 
spółdzielni mieszkaniowej, czy dla wspólnoty mieszkaniowej. 
Radny Mariusz Błaszczuk poprosił Panią Renatę Otrębę o wyjaśnienie, czy wszyscy są 
zobligowani do segregacji odpadów. 
Głos zabrała Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Renata Otręba: Nic się w tej kwestii nie 
zmieniło. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2022 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Marek 
Miśta, Tomasz Turek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
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Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 
 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLV/489/22. (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

 

o) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2022-2031 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez Skarbnika 

Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym drogą 

elektroniczną dnia 15.12.2022r. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 
2022-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Marek 
Miśta, Tomasz Turek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 
 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLV/490/22. (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

 

 

p) ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 

2022 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został przesłany radnym drogą 

elektroniczną dnia 15.12.2022r.  

Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha omówiła projekt uchwały. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 03:21:16). 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 
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W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2022 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Marek 
Miśta, Tomasz Turek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 
 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLV/491/22. (Uchwała stanowi załącznik do 
protokołu.) 
 
 
r) w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Miasta Poręba 
 
Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, iż temat ten był już poruszony na początku 
obrad Sesji, poprosiła Mecenasa o podsumowanie projektu. 
Głos zabrał Radca Prawny Michał Szachnitowski, który omówił oraz odczytał treść projektu 
uchwały. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 03:24:31). 

 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra, poprosił o cierpliwość. Do końca marca 

2023 roku jest przewidziane zakończenie prac związanych z remontem biblioteki i będzie 

można wrócić do przeprowadzania Sesji w trybie stacjonarnym,  gdzie jest miejsce na 

zamontowanie urządzeń rejestrujących dźwięk i obraz.  

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 03:27:23). 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Miasta Poręba, która również stara się zapewnić warunki 

do prowadzenia sesji w trybie stacjonarnym, jednak obecna sytuacja w Miejskim Ośrodku 

Kultury na to nie pozwala (brak odpowiedniego pomieszczenia). 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 03:28:19). 

 

Pytanie zadał Radny Tomasz Turek: Czy projekt uchwały dotyczy tylko obrad sesji, czy 

również obrad Komisji? 

Odpowiedzi udzielił Radca Prawny Michał Szachnitowski: W momencie uchwalenia projektu 

uchwały należy rozumieć, że dotyczy on zarówno Sesji, jak i Komisji. 
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Głos zabrał Radny Jarosław Machura, zwrócił uwagę, że posiedzenia Komisji odbywają się w 

składach kilkuosobowych, nie widzi przeciwwskazań, aby uczestniczyć w posiedzeniach 

stacjonarnie.  

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 03:32:40). 

Radca Prawny Michał Szachnitowski powiedział, że procedowana uchwała w sprawie 

zdalnego trybu obradowania pozwoli Przewodniczącej zwoływać kolejne posiedzenia w trybie 

zdalnym, taką możliwość i takie narzędzie też otrzymują poszczególni Przewodniczący 

Komisji. Jeśli dany Przewodniczący Komisji stwierdza, że chce pracować stacjonarnie, to nie 

ma przeszkód, żeby takie zawiadomienie skierował. 

Radny Jarosław Machura zapytał, czy jeżeli wg zawiadomienia komisje miały odbywać się 

stacjonarnie, to czy była podstawa do zdalnego uczestnictwa? 

Radca Prawny Michał Szachnitowski odpowiedział, że w przypadku zwołania posiedzenia 

Komisji w trybie stacjonarnym, Radni powinni się na niej stawić. Jeżeli dany Radny połączony 

był na odległość, a Przewodniczący dopuścił taką opcję, to w jego ocenie jest to prawidłowe 

działanie.  

 

Radna Jolanta Łakomska powiedziała, że w paragrafie 1 projektu uchwały jest zapis mówiący 

o tym, że postanawia się o zdalnym trybie obradowania Rady Miasta Poręba. W jej ocenie 

dotyczy do tylko obrad Sesji, nie zaś Komisji. 

Głos zabrał Radca Prawny Michał Szachnitowski: W uzasadnieniu uchwały jest wskazana 

treść ust. 1 i ust. 2 artykuł 15 zzx., ust.1 był podstawą do tego, że Komisje mogą się 

odbywać zdalnie lub hybrydowo i tutaj się absolutnie nic nie zmieniło. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 03:37:48). 

Radna Jolanta Łakomska poprosiła o podanie podstawy prawnej z listopada 2022r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski powiedział, że chodzi o ustawę o uproszczeniu procedur 

administracyjnych, która weszła w życie 10 listopada 2022 roku. (Dziennik Ustaw z 2022 

roku pozycja 2185., artykuł 45 oraz artykuł 77). 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 03:41:16). 

 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Marek 
Miśta, Tomasz Turek 
PRZECIW (4) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 
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Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XLV/492/22. (Uchwała stanowi załącznik do 
protokołu.) 
 
 
5. Interpelacje i zapytania. 
 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poprosiła radnych o przedstawienie swoich 

interpelacji i zapytań.  

Interpelacje i zapytania przedstawili:  

1. Radny Przemysław Kiliański: Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video 

(Nagranie od 03:45:16); 

2. Radny Mariusz Kołton: Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video 

(Nagranie od 03:50:12); 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, aby interpelacje radni przekazali drogą elektroniczną 

na adres mailowy Biura Rady Miasta, natomiast wersję papierową należy złożyć w siedzibie 

Urzędu Miasta Poręba. 

6. Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej przedstawiła korespondencję jaka wpłynęła do Rady 
Miasta: 
 
W dniu 5 grudnia 2022 roku: 
 
- wpłynęła skarga na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba, sygn. RKP 4243; 
- wpłynęła skarga na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba, sygn. RKP 4244. 
 
 
dniu 12 grudnia 2022 roku: 
 
- wpłynął protokół z kontroli MOK w Porębie z dnia 8 grudnia 2022r. 
 
 
W dniu 13 grudnia 2022 roku: 
 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego dotyczące wszczęcia postepowania nadzorczego z 
dnia 12.12.2022, RKPE 3505. 

 
 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej przedstawiła terminy posiedzeń Komisji w 
miesiącu styczniu 2023 roku: 
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Posiedzenia Komisji Termin Godzina Tryb/Miejsce 

Komisja Gospodarki i Ochrony 
Środowiska 
 

23.01.2023 
(poniedziałek) 

08:00 MOK w Porębie – sala nr 28 
(tryb hybrydowy) 

Komisja Rewizyjna 
 
 

23.01.2023 
(poniedziałek) 

 

13:30 
 
 

MOK w Porębie – sala nr 28 
(tryb hybrydowy) 

Komisja Skarg, Wniosków i 
Petycji 
 

24.01.2023 
(wtorek) 

09:00 MOK w Porębie – sala nr 28 
(tryb hybrydowy) 

Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Opieki Społecznej 
 

24.01.2023 
(wtorek) 

13:00 MOK w Porębie – sala nr 28 
(tryb hybrydowy) 

Sesja Rady Miasta  30.01.2023 
(poniedziałek) 

09:00 Tryb zdalny 

 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Poręba poprosiła o uzupełnienie informacji odnośnie Społecznej 
Inicjatywy Mieszkaniowej, w nawiązaniu do spotkania, które odbyło się w dniu 12 grudnia 
2022r. na posiedzeniu Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska.  
 
Temat został omówiony przez Kierownika Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej 
Kamila Kowalika. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 03:54:52). 

 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra, powiedział, iż zadaniem Gminy jest 

dbanie o substancję mieszkaniową i mienie komunalne. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 03:59:31). 

 

Radny Mariusz Błaszczuk poprosił o dokończenie tematu omawianego przez Panią Renatę 
Otrębę, dotyczącego segregacji odpadów. 
Głos zabrała Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Renata Otręba, która omówiła 
regulamin w zakresie segregacji odpadów. Rozdział 7 regulaminu utrzymania i porządku na 
terenie Miasta Poręba, konkretnie w paragraf 8, określa rodzaje i minimalną pojemność 
pojemników lub worków, które są przeznaczone do zbierania odpadów. Nie mamy tutaj 
podziału na nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i na których nie zamieszkują, 
czyli zapis ten dotyczy wszystkich nieruchomości na terenie Gminy. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 04:03:47). 

Radny Mariusz Błaszczuk poprosił pracownika Biura Rady Miasta o potwierdzenie, czy w 
momencie głosowania na posiedzeniach Komisji były załączniki do uchwały w postaci planów 
pracy. 
Głos zabrała Anna Winczakiewicz, powiedziała, że plany pracy powstawały na 
poszczególnych komisjach. W dniu 13 grudnia, po otrzymaniu wszystkich planów pracy 
dołączono je do projektu uchwały w systemie eSesja. Dodatkowo kompletny projekt został 
wysłany Radnym wraz z dodatkowymi projektami uchwał przed Sesją w dniu 15.12.2022r. 
 
Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra wrócił do kwestii odpadów. Podkreślił, że ten temat 
jest monitorowany oraz wyraził swoje poparcie dla pomysłu kontroli placówek oświatowych. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 04:14:13). 

 



Strona 26 z 26 

 

Radna Jolanta Łakomska zapytała, czy w sesji uczestniczy przedstawiciel MPWiK, ponieważ 
chciała zapytać o punkt obsługi klienta. Czy jest możliwość zmiany godzin jego 
funkcjonowania, np. do godz. 16:00 tak, aby osoby pracujące miały możliwość załatwienia 
sprawy. 
Prezes MPWiK Mariusz Grabarczyk powiedział, że od dnia 1 stycznia 2023r. punkt będzie 
zlikwidowany, ponieważ jest mała frekwencja, więc nie ma już sensu ekonomicznego 
utrzymywania tego punktu. W budynku MPWiK będzie czynna kasa w środy do godz. 17:30. 

 

 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej w imieniu swoim jak i całej Rady 

Miasta złożyła życzenia z okazji nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej – wobec wyczerpania punktów porządku 

obrad – zamknęła obrady XLV sesji Rady Miasta Poręba VIII kadencji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba 

 

Elżbieta Kołodziej 

 

Protokolantka: 

Anna Winczakiewicz 

Biuro Obsługi Rady Miasta 

 

Wszystkie głosowania przeprowadzone zostały za pomocą systemu eSesja. 

Wszystkie załączniki do protokołu są załącznikami w formie papierowej i znajdują się w 

Biurze Obsługi Rady wraz z protokołem. 

Przebieg sesji utrwalono w wersji audio-video: 

https://esesja.tv/transmisja/32553/nagranie.htm 

 

 

 
 

  

  


